
Výroční zpráva o činnosti AS FI v roce 2020 

Akademický senát FI se v roce 2020 sešel celkem šestkrát.  

7. 2. se uskutečnilo zasedání senátu, kde byl schválen návrh výše poplatků spojených se 

studiem pro akademický rok 2020/2021. 

16-20. 3. proběhlo zasedání formou tematického diskusního fóra v ISu, a to jako první 

elektronické jednání senátu na MU po zhoršení epidemiologické situace. Senát projednal a 

schválil rozpočet FI na rok 2020.  

23. 4. proběhlo zasedání formou videokonference s využitím platformy Zoom. Byla 

diskutována aktuální epidemiologická situace a její konsekvence. Senát dále projednal 

návrhy tří nových studijních programů FI a doporučil jejich předložení VR FI a následně 

vnitřnímu akreditačnímu orgánu univerzity, přičemž u dvou programů bez připomínek a u 

jednoho po zapracování připomínek vzešlých z jednání AS FI. Dále byla dohodnuta možnost 

pořizování zápisů AS FI dobrovolníkem z řad zaměstnanců FI. 

21. 5. bylo zasedání spojeno se shromážděním akademické obce, a sice opět formou 

videokonference. Děkan prezentoval a senát následně schválil výroční zprávu o činnosti 

fakulty za rok 2019. Předseda senátu přednesl výroční zprávu o činnosti senátu za rok 2019. 

Senát dále schválil nového člena Disciplinární komise a schválil návrh na zrušení přijímací 

zkoušky pro přijímací řízení do NMgr studia pro podzimní semestr 2020.  

20-22. 7. proběhlo jednání formou tematického diskusního fóra v ISu, kde senát schválil 

kritéria pro přijetí ke studiu ve studijních programech uskutečňovaných na fakultě pro 

akademický rok 2021/2022, doplnění pro rok 2020/2021 týkající se bakalářského programu 

Kyberbezpečnost a změnu pro rok 2020/2021 u navazujícího magisterského studia v 

angličtině týkající se podmínek prominutí přijímací zkoušky. Dále senát schválil drobné 

doplnění Disciplinárního řádu a drobnou změnu rozpočtu FI. Vladimír Štill rovněž oznámil 

svou rezignaci na post předsedy Studentské komory AS FI a novou předsedkyní byla zvolena 

Dominika Krejčí. 

14-16. 10. proběhlo jednání opět formou tematického diskusního fóra v ISu. Senát schválil 

Jiřího Zlatušku jako kandidáta na zástupce FI MU v RVŠ a projednal dopis prof. Dokulila.  

Podrobné informace z jednání Akademického senátu FI jsou k dispozici v Dokumentovém 

serveru Informačního systému MU (https://is.muni.cz/do/fi/as/).  
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